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  Tjänstemän 

  Karin Hydén, tillförordnad kommundirektör  

  Ellen Player Pellby, kommunsekreterare 
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Utses att justera  

  

Justeringens plats och tid Kommunledningskontoret, Kinna, den  

  

Underskrifter Sekreterare  §§  

  Ellen Player Pellby   

     

 Ordförande    

  Jessica Rodén  §§  

     

 Justerande    

   §§  

  

 Ordförande   

    §§  

   

 Justerare   

    §§  

   

 Justerare   

    §§  
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 ANSLAG/BEVIS 

 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 
 
Instans Kommunstyrelsen 
 

Sammanträdesdatum 2021-03-31 
 
Datum för anslags  
uppsättande 

 

2021- 
 

 

Datum för anslags  

nedtagande 2021- 
 

 

 
Förvaringsplats för 
protokollet

 

Kommunledningskontoret 

 

Underskrift   

                                           Ellen Player Pellby 
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 ANSLAG/BEVIS 

 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 
 

Instans Kommunstyrelsen §§ 64-66 
 
Sammanträdesdatum 2021-03-31 
 
Datum för anslags  
uppsättande 

 

2021-04-01 
 

 

Datum för anslags  

nedtagande 2021-04-23 
 

 

 
Förvaringsplats för 
protokollet

 

Kommunledningskontoret 

 

Underskrift   

                                           Ellen Player Pellby 
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§ 64/2021 Dnr 2021-15 007 

Kommentar till granskning av intern kontroll avseende hantering av  
leverantörsregister och leverantörsutbetalningar 

Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsen avger tjänsteskrivelsen daterad den 22 februari 2021 som 
sina synpunkter och kommentarer till valda revisorer. 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad.  
 
 
 
_________________________ _________________________ 
Jessica Rodén   Tomas Johansson 
Ordförande    Justerande 

Ärendet 
På uppdrag av förtroendevalda revisorer i Marks kommun har PwC genomfört 
en granskning av den interna kontrollen i hanteringen av leverantörsregister 
och leverantörsutbetalningar. Valda revisorer önskar ta del av kommunstyrel-
sens kommentarer kring de iakttagelser, bedömningar och rekommendationer 
som framkommer i rapporten. 
 
Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande, den 22 februari 2021. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 1 mars 2021, § 
81, där följande föreslås: 
 
Kommunstyrelsen avger tjänsteskrivelsen daterad den 22 februari 2021 som 
sina synpunkter och kommentarer till valda revisorer.  

Dagens sammanträde 

Redovisningschef Lena Arvidsson redogör för ärendet. 
 
Ärendet diskuteras. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan anta arbetsutskottets förslag, 
och finner att så sker.    

Expedieras till: 

Samtliga nämnder 
Valda revisorer 

________________ 
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§ 65/2021 Dnr 2021-73 106 

Överenskommelse om samverkan för barn och ungas psykiska hälsa 

Kommunstyrelsens beslut 
 
Marks kommun ställer sig bakom Samverkan för barns och ungas hälsa - 
överenskommelse mellan Västra Götalands kommuner och Västra Götalands-
regionen. 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
 
 
_____________________  _________________________ 
Jessica Rodén    Tomas Johansson 
Ordförande    Justerande 

Ärendet 
Den 21 december 2020 översände Boråsregionen Sjuhärads kommunalför-
bund Samverkan för barns och ungas hälsa - överenskommelse mellan Västra 
Götalands kommuner och Västra Götalandsregionen till kommunstyrelsen för 
beslut. Barn- och utbildningsnämnden samt Socialnämnden fick överenskom-
melsen från kommunstyrelsen för hantering och rekommendation till beslut. 
Marks kommun har fått anstånd om att meddela svar till Boråsregionen Sju-
härads kommunalförbund den 31 mars 2021.  
 
Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande, den 27 januari 2021. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 17 mars 2021, § 
112, där följande föreslås: 
 
Marks kommun ställer sig bakom Samverkan för barns och ungas hälsa - 
överenskommelse mellan Västra Götalands kommuner och Västra Götalands-
regionen.  

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan anta arbetsutskottets förslag, 
och finner att så sker.   
 
Expedieras till 
Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund 
Socialnämnden 
Barn- och utbildningsnämnden  
 
___________________ 
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§ 66/2021 Dnr 2021-20 047  

Avsiktsförklaring för medfinansiering av väg 156 

Kommunstyrelsens beslut 
 
Avsiktsförklaring för medfinansiering av väg 156 tecknas enligt upprättat för-
slag. 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad.  
 
 
 
_______________________  __________________________ 
Jessica Rodén   Tomas Johansson 
Ordförande    Justerande 

Ärendet 
I samband med pågående revidering av nationell och regional plan för trans-
portinfrastruktur arbetar Marks kommun med inspel till Västra Götalandsreg-
ionen för den regionala planen. Detta sker i samarbete med och via Boråsreg-
ionen Sjuhärads kommunalförbund.  
 
Under hösten och vintern 2020/2021 har Marks kommun aktivt arbetat med 
att i kommande regional plan få med såväl flera delsträckor för utbyggnad av 
väg 156 som Förbifart Skene. För att utnyttja det planeringsfönster som är 
öppet för förbifarten och säkerställa dess genomförande bedöms Marks kom-
mun behöva medfinansiera denna.  
 
Som ett första steg behöver en avsiktsförklaring tecknas mellan Marks Kom-
mun, Trafikverket och Västra Götalandsregionen om medfinansiering av förbi-
farten. Övriga inspel till regional plan hanteras i samarbete med och via 
Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund i egen process. 
 
Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande, den 10 mars 2021. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 17 mars 2021, § 
113, där följande föreslås: 
 
Avsiktsförklaring för medfinansiering av väg 156 tecknas enligt upprättat för-
slag.  
 
Dagens sammanträde 
Förvaltningschef samhällsbyggnadsförvaltningen Malin Bexell och seniorkon-
sult Stefan Eglinger redogör för ärendet.  
 
Ärendet diskuteras.  
 
Ledamöternas förslag till beslut 
Tomas Johansson (M), Jessica Rodén (S), Glenn Glansin (SD), Stefan Brunan-
der (C), Peter Landgren (S) och Leif Sternfeldt (C) yrkar bifall till arbetsut-
skottets förslag.  
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Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan anta arbetsutskottets förslag, 
och finner att så sker. 
 
Protokollsanteckning, Arthur Thiry (V) 
Vänsterpartiet har tidigare reserverat sig mot beslutet angående medfinansie-
ring av förbifart i Skene. Vi anser att kommunala skattemedel inte ska använ-
das till att finansiera en statlig angelägenhet. Vi vill också bevara den skydds-
värda biotopen i Skrålabäcksravinen. 
 
Under senare tid har både kommunstyrelsen och fullmäktige debatterat un-
derhåll av våra fastigheter. Underhåll har inte prioriterats av de politiska ma-
joriteter som funnits under senare år. Investeringsbehovet för frågor som 
barn- och utbildningsnämnden har ansvar för uppgår till minst 100 miljoner 
kronor om året de närmaste 10 åren. Dagens skatteintäkter räcker inte för att 
kompensera nämnden för de ökade drifts- och kapitaltjänstkostnader utan att 
överskottsmålet äventyras.  Detsamma gäller för kultur- och fritidsnämnden 
och de nödvändiga investeringarna i bland annat Kaskad och nya idrottshallar 
med mera. Utan kompensation för de ökade drifts- och kapitaltjänstkostnader 
kommer hela verksamheten påverkas på ett sätt som ingen vill se. Social-
nämnden har två fältassistenter och själv gör nämnden bedömningen att det 
behövs sex stycken.  Listan kan göras lång av vad vi behöver prioritera för att 
uppfylla lagkrav, täcka välfärdsbehov och utveckla vår egen kommunala infra-
struktur. 
 
Vår ekonomi har beskrivits som god, solid med mera i många år. Det är ty-
värr en sanning med modifikation. Det krävs ekonomiska resurser för att lösa 
de arbetsmiljöproblem som är kopplade till byggnader som inte möter dagens 
standardkrav. Som vi sagt och skrivit tidigare kommer en medfinansiering av 
förbifart Skene att innebära en mycket stor påfrestning på kommunens eko-
nomi. De skattemedel kommunen får in behövs till att bygga och renovera 
skolor och förskolor, till att satsa på vår personal inom välfärdsyrkena både 
vad gäller löner och övriga arbetsvillkor. Behovet av förebyggande satsningar 
för våra barn och ungdomar, på kultur och fritidsaktiviteter är stort. Det vill 
säga kommunal verksamhet. 
 
Med detta sagt anser vi att det är uteslutet att använda våra skattemedel till 
att finansiera ett statligt vägbygge. Även i en situation av ökad inflyttning har 
vi inte heller råd. 
 
Expedieras till 
Trafikverket 
Västra Götalandsregionen 
_____________________ 
 


